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             Consell de Barri de la Font del Gos 
 
Data: 14 de novembre de 2023 a les 19:00 hores. 
Lloc: Centre Cívic Matas i Ramis, C/ Feliu i Codina 20 
 
 
Assistents:  
 

-Taula: Josep Lluís Rabell (Regidor d’Horta-Guinardó), Lidia Mur (Presidenta 
de l’Associació de Veïns i Veïnes de la Font del Gos), Sergi Perea (Conseller 
Tècnic d’Horta - Guinardó), Raúl Ortega (Conseller del barri de la Font del Gos) 
i Elena Amat (Gerent d’Horta-Guinardó) 
 
-Grups polítics representats: 6 
 
-Entitats representades: 2 
 
-Veïnes i veïns assistents:  11 
 

Ordre del dia: 
 

1. Informació d’obres i projectes  
2. Torn obert de precs i preguntes  

 
 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El conseller de barri, Raül Ortega, inicia la sessió. Dona la benvinguda als assistents, 
saluda i presenta a la nova presidenta de l’Associació de Veïns i Veïnes i a les 
persones de la taula. Dona pas al regidor, Josep Lluís Rabell, que saluda als 
assistents i explica els punts de l’ordre del dia.  
 
1. Informació d’obres i projectes del barri de la Font del Gos 

 
- Local Social de la Font del Gos: Les instal·lacions del local estaven 

deteriorades i necessitaven una millora. El maig del 2023 es va signar un 
conveni entre la Diputació i l’Ajuntament de Barcelona que permet fer les 
millores, les obres d’adequació de l’equipament. La Diputació tenia la titularitat.  
Les obres de rehabilitació i reforma dels 2 pavellons estan en curs i haurien 
d’acabar al gener de 2024. El pressupost total és de 105.000 euros.  

- Porcs Senglars: S’han fet 27 actuacions amb els porcs senglars,  amb 
diferents tècniques (captures reactives, gàbia trampa, xarxa caiguda) i amb un 
total de 29 captures. No s’ha acabat amb el problema dels senglars, però s’ha 
baixat en les afectacions. Una de les molèsties més recurrents és l’abocament 
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de les escombraries, contenidors i papereres. S’està fent un Pla Pilot a Montbau 
per implantar papereres més resistents perquè els porcs senglars no les tirin i 
les escombraries vagin a terra, es pretén anar millorant el disseny perquè siguin 
efectives amb els porcs senglars i funcionals per al servei de neteja. 

- Bioblitz Collserola-Valldaura Labs: És un projecte impulsat per l’Institut 
d’Arquitectura avançada de Catalunya. Iniciativa per realitzar un cicle intens 
d’estudis biològics en un intent d’identificar el màxim nombre d’espècies dins de 
l’àrea designada de la Font del Gos, en l’àmbit del Parc de Collserola. Volen fer 
un estudi i a la vegada fer partícip a l’entorn. L’esdeveniment consistirà a fer 
itineraris centralitzats en la identificació d’espècies d’un grup biològic 
determinat, amb les persones participants i dirigit per una o dues persones 
expertes en aquest grup.  Hi haurà dos itineraris, de 9.00 a 14.00 h. El 24/11 
amb activitats per centres escolars i el 25/11 itineraris pels veïns i el públic en 
general.  

- Aparcaments Collserola: S’ha realitzat un informe tècnic de valoració de 
noves places d’aparcament del Camí de Cal Notari. S’estan fent les 
adequacions per poder marcar, senyalitzar els aparcaments. S’està pendent de 
l’aprovació de la proposta que fa el Districte, per part del Parc Natural de 
Collserola que és el titular.  

- Afectació urbanística de la Font del Gos: Existeixen diferents emplaçaments 
del districte amb afectacions urbanístiques, pendents de revisió o d’execució, 
una d’elles la Font del Gos. És una de les prioritàries en aquest mandat i es 
pensa estar en condicions d’abordar-la a partir de l’any 2024. És complex, cal 
delimitar que correspon a Districte, la relació amb Collserola, i altres.  

- Brigada: S’han fet petites accions de manteniment amb una inversió de 14.030 
euros. Per exemple, neteja i esbrossada a Torrent Cal Notari; Senyalització 
vertical al carrer Germans Desvalls; Reparació de vorera al passeig Castanyers 
i reparació de la vorera a la plaça Cementiri d’Horta.  
 
 

2. Torn obert de precs i preguntes  

El conseller de barri, Raül Ortega, convida a intervenir a les persones assistents, i 
dona la paraula al regidor per donar resposta.  

 
Intervenció  Resposta  
Oscar Vila, de la nova junta de l’AVV de 
la Font del Gos:  
-  Poda d’arbres, s’ha de mirar, alguns 

poden fer mal si cauen pel pes, 
arbres secs, branques que estan a 
sobre dels cables de llum.  
 
  

Regidor:  
- Han de parlar amb Parcs i Jardins i Parc 

de Collserola per mirar el tema dels 
arbres, per manteniment i també per 
seguretat.   

Antonio Galindo 
- Es dirigeix a la Taula per dir que no  

els menteixen, estan cansats de les 
promeses sobre el Pla Urbanístic. 
Prefereixen que se’ls hi digui que no 
es pot fer i el motiu real que no una 

Gerent:  
- Hi ha temes de planejament que s’han 

de resoldre durant aquest mandat, la 
voluntat política hi és. S’han fet dues 
reunions amb Urbanisme i han parlat de 
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mentida.  
 
 
 
 
- Sap que s’està refent el Pla Director, 

pregunta si es podrà tirar alguna 
cosa endavant .  

revisar tot el planejament urbanístic de 
la Font del Gos, és prioritari.  
Hi haurà transparència, quan tinguin 
informació es compartirà. 
 

- El Pla Director Urbanístic és 
Metropolità, pot ajudar a diversos 
àmbits de la ciutat a regularitzar i posar 
en ordre diferents situacions 
urbanístiques.  

Lidia Mur, presidenta AAVV 
- Es queixa de la manca de 

notificacions anunciant el Consell de 
la Font del Gos (cartells). Ha vingut 
bàsicament la Junta de l’AVV i no els 
veïns perquè no hi ha hagut cap 
paper. Ja va passar una altra 
vegada. 

- Pel que fa els arbres, estan caient 
molt arbres a Barcelona. Al barri no 
és que estiguin malament ara, és que 
porten anys malalts, i no es poden. 
Fins i tot una vegada des del districte 
es van portar mostres de les fulles. 

- Porcs senglars ara no hi ha molts. 
- Només hi ha una paperera. 

Col·locació de més papereres i 
contenidors de reciclatge. Hi ha 
només un punt de reciclatge, però no 
es pot reciclar com un barri normal, i 
ara pot passar el camió ja que té lloc. 

- Tema d’aparcaments al barri i si 
s’està mirant poder aparcar a Horta.  

- Autobús.  

Regidor: 
- Segons la informació que es disposa, sí 

s’ha col·locat cartellera informant del 
consell. Però igualment revisaran i es 
comprometen a verificar-ho la propera 
vegada.  

- Autobús: Sap que quan es plantejava la 
pujada de l’autobús TMB exposava les 
dificultats dels angles de gir i de la 
capacitat de desplaçaments dels 
autobusos. 

Conseller de barri:  
- Es refereix a la prova que es va fer fa 

uns anys amb un autobús in situ, en 
presència de veïns, i es va determinar 
que no podia fer la volta de manera 
lleugera per allà, no és un recorregut 
segur. El carrer ha de ser prou ample i 
segur perquè no succeeixi cap 
problema. Tornaran a insistir a TMB per 
buscar solucions.  
Es refereix als camions de les  
escombraries. 

- Pel que fa als aparcaments, està en 
cartera el fet de les àrees verdes per 
poder aparcar a l’àrea verda d’Horta. La 
petició està feta a mobilitat. Fa esment a 
les places d’aparcament que podrien 
haver en la zona del Parc Xavier 
Montsalvatge. 

Pilar Morales,  
- Diu que a vegades  l’autobús sí que 

passa per dalt.  
La prova es va fer contra direcció. 
Es refereix al recorregut que fa 
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l’autobús i camions d’escombraries.  

Jordi Piñol:  
- Diu que estava present quan es va 

fer la prova de l’autobús. Es va fer 
amb un autobús gran, es va 
començar des de dalt i va baixar. 
L’antiga junta va tenir una idea per 
poder fer una parada de l’autobús a 
la zona alta, però no s’ha fet.  
 

- Tema arbres: no queda clar a qui 
s’han de fer les peticions: si a Parcs i 
Jardins o al Parc de Collserola.  

Conseller de barri:  
- Tornaran a fer la petició d’aquella 

proposta.  
- Es demana que s’informi quan cau un 

arbre 

 
 
 
Gerent:  

- No hauria de ser així, està tot delimitat. 

 

Oscar Vila:  
- Va veure un arbre caure, i pot 
originar un accident. S’ha de fer 
alguna cosa abans de l’hivern. 
- Diu que hi ha un mur que està a 
punt de caure, si hi ha pluges pot 
caure. 
  

Gerent:  
- Insisteix en que notifiquin caigudes o  

possibles caigudes d’arbres per poder 
intervenir. 

Conseller de barri:  
- Explica que el mur és privat. Des de 

Districte es va intervenir en la part 
pública, explica l’actuació que es va fer. 
S’explica el procediment de requerir a 
un privat perquè faci un arranjament. 

 
Pilar Morales: 
- Es refereix a una zona on hi ha 

pedres al camí.  
- La muntanya està plena de vidres i 

plàstics, la qual cosa ja s’ha dit 
anteriorment en un consell de barri. 

Conseller de barri: 
- Es mirarà. Es refereix a actuacions de 

neteja que s’han fet. 

 
 
Sense més intervencions, es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 
20:00 hores. 

 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=eXxFznhwRh0  
 

https://www.youtube.com/watch?v=eXxFznhwRh0

